
 يوميًا. علينا تمر التي الصغيرة اللحظات تقدير على القدرة في بل الكبيرة، الأشياء امتلاك في ليست الحقيقية السعادة
True happiness does not lie in owning big things, but in the ability to appreciate the small 

moments that pass by us every day. 
 والفرح. بالراحة يشعر وجعله بالكامل يومه تغيير على قادرة لكنها بسيطة، تبدو قد آخر لشخص تقدمها التي الابتسامة

A smile you give to someone may seem simple, yet it has the power to change their entire 
day and make them feel comfort and joy. 

 حياتنا. في صغير شيء لكل والامتنان الداخلي بالسلام الشعور في نبدأ حولنا، من العالم جمال ونلاحظ لحظة نتوقف عندما
When we pause for a moment and notice the beauty of the world around us, we begin to feel 

inner peace and gratitude for every small thing in our lives. 
 يوميًا. نواجهها التي والتحديات الصعوبات مواجهة على قدرة أكثر تجعلنا الحالية باللحظة الاستمتاع على القدرة

The ability to enjoy the present moment makes us more capable of facing the difficulties and 
challenges we encounter every day. 

 أي دون كبير بشكل سعادتنا مستوى من يرفع أن يمكن صديق، من رسالة أو الدافئ الشاي من كوب مثل البسيطة، للأشياء الامتنان
 تكلفة.

Being grateful for simple things, like a warm cup of tea or a message from a friend, can 
greatly elevate our happiness without any cost. 

 المستمر. بالإنجاز نشعر ويجعلنا متحمسين البقاء على يساعدنا والمهنية الشخصية حياتنا في الصغيرة الخطوات تقدير
Appreciating the small steps in our personal and professional lives helps us stay motivated 

and gives us a continuous sense of accomplishment. 
 تُنسى. لا ذكريات وتبني قلوبنا في عميقًا أثرًا تترك وبسيطة، قصيرة كانت لو حتى أحبائنا، مع نشاركها التي اللحظات

The moments we share with our loved ones, even if brief and simple, leave a deep impact 
on our hearts and build unforgettable memories. 

 تفاصيلها. بكل بالحياة لنستمتع أكبر حرية يمنحنا الماضي على الندم أو المستقبل من القلق وتجاهل الحاضر على التركيز
Focusing on the present and ignoring worry about the future or regret over the past gives us 

greater freedom to enjoy life in all its details. 
 اليومية. الحياة مصاعب مواجهة في ومرونة قوة أكثر تجعلنا التحديات وسط الفرح إيجاد على القدرة

The ability to find joy amid challenges makes us stronger and more resilient in facing the 
daily hardships of life. 

 الحياة. مدى معنا تدوم ممتعة وذكريات سعادة أكثر حياة لبناء فرصة هي ووعي بحضور نعيشها صغيرة لحظة كل
Every small moment we live with presence and awareness is an opportunity to build a 

happier life and enjoyable memories that last with us for a lifetime. 


